
 
 

 

КРОПИВНИЦЬКА МІСЬКА РАДА 
 

ПРОТОКОЛ  № 49 

засідання постійної комісії з питань екології,  

земельних відносин та комунальної власності 

 

від 25 травня 2023 року м.Кропивницький 

Склад комісії – 8 осіб  

Присутні: 

Голова комісії 

 

Яремчук В.С. 

Заступник голови Шутка В.В. (відсутній) 

 

Секретар комісії Згривець Л.Ф. (відсутня) 

 

Члени комісії: Котляр О.Б., Майданюк І.С., Шамардін О.С., 

Щербина С.В. 

 

Відсутні: Ларін А.С. 

Запрошені: Лунгол Р.С. – начальник управління земельних 

відносин та охорони навколишнього 

природного середовища міської ради, 

 

Паламаренко А.С. - начальник управління 

комунальної власності міської ради 

 

У роботі комісії взяли участь: Колюка О.С. – секретар міської ради 

 

 

 

СЛУХАЛИ: 

 

Яремчук В.С., яка запропонувала перелік питань до порядку денного 

засідання постійної комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 

Включити до порядку денного наступні питання: 
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ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

№ 

з/п 

№ 

проєкту 

рішення/

листа 

 

 

Назва питання 

Прізвище, ініціали 

та посада 

доповідача, 

ініціатора 

1. 1606 Про погодження включення до 

Переліку другого типу об’єктів 

комунального майна комплексу 

будівель та надання в оренду 

Паламаренко А.С., 
начальник управління 

комунальної власності 

2 1609 Про передачу управлінню освіти 

Кропивницької міської ради у постійне 

користування земельних ділянок  

по місту Кропивницькому 

Лунгол Р.С., 
начальник управління 

земельних відносин та 

охорони 

навколишнього 

природного 

середовища 

 

3. Лист  

№ 483 

від 

24.05.2023 

Про розгляд інформації щодо діючих 

договорів оренди землі під 

багатоквартирні будинки та тимчасові 

споруди в м. Кропивницькому 

Лунгол Р.С., 
начальник управління 

земельних відносин та 

охорони 

навколишнього 

природного 

середовища 

 

Результати голосування: 

«за» – 5 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

 

Паламаренко А.С., яка пояснила основні положення проєкту рішення 

міської ради № 1606 «Про погодження включення до Переліку другого типу 

об’єктів комунального майна комплексу будівель та надання в оренду» та надала 

відповіді на запитання комісії. 

 

В обговоренні питання взяли участь присутні члени комісії. 

 

 

 

 

http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/40167-pr_rish_1606_25-05-2023_2.pdf
http://www.kr-rada.gov.ua/uploads/documents/40132-pr_rish_1609_23-05-2023.pdf
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За результатами обговорення голова постійної комісії поставила  

на голосування наступну пропозицію: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1606 «Про погодження включення 

до Переліку другого типу об’єктів комунального майна комплексу будівель  

та надання в оренду». 

Результати голосування: 

«за» – 5 (одноголосно). 

Прийнято. 
 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1606 «Про погодження 

включення до Переліку другого типу об’єктів комунального майна комплексу 

будівель та надання в оренду». 
 

2. СЛУХАЛИ: 

Лунгола Р.С., який пояснив основні положення проєкту рішення міської 

ради № 1609 «Про передачу управлінню освіти Кропивницької міської ради у 

постійне користування земельних ділянок по місту Кропивницькому», надав 

уточнюючу інформацію та відповів на запитання комісії. 
 

В обговоренні питання взяли участь присутні члени комісії. 
 

За результатами обговорення голова постійної комісії поставила  

на голосування наступну пропозицію: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1609 «Про передачу управлінню 

освіти Кропивницької міської ради у постійне користування земельних ділянок 

по місту Кропивницькому». 

Результати голосування: 

«за» – 5 (одноголосно). 

Прийнято. 

 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ ДІЙШЛА ВИСНОВКУ: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 1609 «Про передачу управлінню 

освіти Кропивницької міської ради у постійне користування земельних ділянок 

по місту Кропивницькому». 
 

3. СЛУХАЛИ: 

Лунгола Р.С., який ознайомив з інформацією управління земельних 

відносин та охорони навколишнього природного середовища щодо діючих 

договорів оренди землі під багатоквартирні будинки та тимчасові споруди  

в м. Кропивницькому.  
 

В обговоренні питання взяли участь присутні члени комісії та Колюка О.С. 

 

 

 

Голова комісії       Валентина ЯРЕМЧУК 


